
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság
2008. október 16-án 16:00 órai kezdettel megtartott üléséről

Készült:  az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  2008.  október  16-án  16:00  órai  kezdettel  a 
Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal dísztermében tartott nyílt üléséről.

Jelen vannak: Borbás Elvira bizottsági elnök, Dzsupin Imréné, Tóth Attila bizottsági tagok.

Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző
Megjelentek:  Vad Mária alpolgármester, Dr. Pácziné Félix Anna, 

Borbás Elvira elnök: A bizottság elnöke köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes,  mivel  a  megválasztott  bizottsági  tagok  több  mint  fele  jelen  van.  Nagy  Ágnes 
Kaludia bizottsági tag igazoltan van távol, Fehér István bizottság tag 15 perc múlva érkezik. Az 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke a jegyzőkönyv vezetésére felkéri Czékus Józsefnét, a 
jegyzőkönyv hitelesítésére Dzsupin Imréné tagot.

Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a  jegyzőkönyvvezető  és  jegyzőkönyv-hitelesítő 
személyére tett javaslatot 3 igen szavazattal elfogadja. 

A bizottság elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendi pontokat:

1. Előterjesztés a helyi kitüntető díjak alapításáról és adományozásuk rendjéről szóló rendelet 
megbeszélésére 1. forduló

2. Javaslattétel 2009-ben a Falunapon avatandó szoborra
3. 2009. évi költségvetési koncepció megbeszélésének 1. fordulója
4. Egyebek

Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a  napirendi  pontokra  tett  javaslatot  3  igen 
szavazattal  elfogadja.

1.  napirendi  pont:    Előterjesztés  a  helyi  kitüntető  díjak  alapításáról  és  adományozásuk   
rendjéről szóló rendelet megbeszélésére 1. forduló
Borbás Elvira: Megköszöni jegyzőasszonynak, hogy rendelet-tervezet gyorsan elkészült, hiszen az 
előző ülés után 1 héttel megkapta és volt ideje dolgozni vele. Javasolja a Monorierdő díszpolgára 
cím elé betenni a Gyermekekért díjat és a Kiváló tanulmányi eredményért díjat. 
Tóth Attila: Javaslata, hogy csak két díj legyen: Monorierdőért díj és Monorierdő díszpolgára díj. A 
Monorierdőért  díj  cím indoklásában az szerepeljen, hogy XY a testnevelés vagy sport  területén 
milyen eredményt ért el, azért, mert kiváló tanulmányi eredményt ért el, mert a faluért ezt és ezt 
csinálta. 
Vad Mária: Elmondja, hogy az interneten számos ilyen rendeletet nézett meg és máshol is csak a 
Monorierdőért  díj,  a  díszpolgári  díj  és  a  Településért  Oklevél  szerepel.  Sehol  nem  látott 
közszolgálati vagy közművelődési díjat. Javasolja, hogy ne díj legyen, hanem például pedagógiai 
emlékplakett.
Tóth Attila: Lehetne Monorierdőért emlékérem.
Borbás Elvira: Nem érti, hogy ha odaítélésre kerülnek ezek a díjak, akkor miért ne lehetne nevük. 
Vad Mária: Nagyon soknak találja, hogy 1 évben 10 díjat ítéljenek oda. Az összeget tekintve, ez 
évente 2 millió forint. 



Borbás Elvira: Nem gondolja, hogy minden díjat oda kell ítélni, úgy gondolja, a rendeletet ki kell 
egészíteni sok esetben azzal, hogy 5 éven át tegyen valaki valamit a díjért. 
Vad Mária: Csak kettőt javasol. 
Dzsupin Imréné: Szerinte lehetne egyszerűsíteni, de több kell, mint kettő vagy három.
Vargáné Vass Éva: Elmondja, hogy nagyon sok helyen alkalmazzák a rendeletnek azt a típusát, 
melyet Tóth Attila képviselő és Vad Mária alpolgármester-asszony elmondott, de nagyon sok helyen 
használják ezt a típust,  amely részletesen felsorolja, hogy milyen díjakat alapítanak. A rendelet-
tervezet készítésekor az volt a szempont, hogy általában azokra a díjakra lehessen javaslatot tenni, 
illetve lehessen a bizottságok elé hozni, amelyek a leggyakrabban előfordulnak. Ez nem jelenti azt, 
hogy ez mind biztosan  lesz,  lehet  díjakat  összevonni.  Fontos  annak meghatározása,  hogy mely 
díjból évente mennyit lehet odaítélni, mert költségvetési vonzata is van. Ez nem jelenti azt, hogy 
minden évben minden díjat ki kell adni, ha úgy ítéli meg a képviselő-testület, hogy nincs olyan 
személy 5 éven keresztül, aki például a díszpolgári címre méltó lenne, akkor ezt a díjat nem fogja 
kiadni 5 évig. Sokrétű a lakosság, sokféle tevékenységet végeznek a polgárok és a civil szervezetek 
is, ezért került ilyen részletes felbontásra a rendelet-tervezet. Természetesen lehet a rendeletet más 
formában is megalkotni. 
Borbás Elvira: Véleménye szerint, ha két díj kerül alapításra, a Monorierdőért és a díszpolgári cím, 
akkor is meg kell határozni területenként egy vagy kettő díjat. Ez területenként összesítve akkor is 
10-15 díj. Szerinte jó a rendelet-tervezet, mert kiemeli a fontos területeket. Ez nem rövid időre szól, 
módosítási javaslata szerint 5 éven át kell valakinek itt élnie és kiemelkedően teljesítenie ahhoz, 
hogy  megkapja  a  díjat.  Szerkezete  is  jó,  kiegészítve  a  Gyermekekért  és  a  Kiváló  tanulmányi 
eredmény díjjal .
Vad Mária: Véleménye továbbra is az, hogy ha évente ilyen sok díj kerül kiosztásra, akkor el fog 
laposodni, nem lesz tekintélye ennek a dolognak. Monor 16-17 ezer fős város, Pilis és Cegléd is 
nagy, Monoron is csak a díszpolgári cím és a településért emlékérem van, évente 1 díszpolgár és 3 
emlékplakett, pedig az egy nagy város. Nem érti, hogy egy két éve alakult településnek miért kell 
évente ilyen sok díjat kiadnia. 
Tóth Attila: Meg lehetne határozni, hogy például évi 5 címet ad ki a képviselő-testület, és mivel ez 
egy rendelet, ha többen méltók rá, meg lehet változtatni. Véleménye szerint is sok ez a díj, néhány 
év múlva nem lesz olyan tanár vagy óvónő, akit lehetne díjazni. 
Borbás Elvira:Felolvassa példának a pedagógiai díj elnyerésének feltételeit és elmondja, hogy ezek 
alapján nem kötelező ezt a díjat minden évben kiadni, de ha van, miért ne lehetne kiadni. Ha valaki 
méltó a közszolgálati díjra, mert a falu annyira meg van elégedve vele, lehessen őt díjazni. 
Vargáné Vass Éva: Hozzáteszi,  minden díjnál lényeges, hogy hosszú időn keresztül,  kiemelkedő 
teljesítményt kell nyújtani. A cél a rendelet-tervezet kidolgozásakor azt volt, hogy a sokszínűség 
látható legyen. 
Borbás  Elvira: Javasolja  a  Gyermekekért  és  a  Kiváló  tanulmányi  eredményért  díjjal  történő 
kiegészítést. 
Vad Mária: Véleménye, Kiváló tanulmányi eredményért díjat adjon az iskola. Nem egy kategória a 
30 éves kiemelkedő teljesítmény és a 4-8 éves tanulmányi eredmény. 
Borbás Elvira: Elmondja, nagyon ritka, hogy elsőtől nyolcadikig valaki kitűnő tanuló legyen. 
Tóth Attila: Véleménye is az, hogy az iskola adjon ilyen díjat, nem az önkormányzat. 
Borbás  Elvira: Folytatja  a  felsorolást,  miszerint  marad  a  Gyermekekért  díj,  a  Testnevelési  és 
Sportdíj,  a  Pedagógiai  díj,  mely  5  vagy  10  éven  át  tartó  munkálkodásért  járna,  Egészségügy, 
Szociális  díj,  Környezetvédelmi  díj,  erre  a  Környezetvédelmi  Bizottság  tegyen  javaslatot, 
Monorierdő Díszpolgára cím, mely javaslata szerint a következő: díszpolgári cím adományozható 
azon  helyi  és  más  településen  élő  személyeknek,  érdemeik  elismerésére,  akik  magas  szintű, 
áldozatos  munkát  végeztek  a  község  életében,  munkásságukkal  országszerte  ismertté  váltak, 
községünknek  jó  hírnevet  szereztek,  maradandót  alkottak  Monorierdőn,  tevékenységükkel 
elősegítették községünk fejlődését. A Közszolgálati díjnál is a „hosszú időn át” helyett „5 éven át 
kiemelkedő munkát végez” javasol,  illetve bármely bizottság tehet  javaslatot.  A Közművelődési 
díjnál kiegészítési javaslata, hogy nem csak főfoglalkozású alkalmazottaknak adományozható, a díj 



odaítélésre az Oktatási, Kulturális és Sport bizottság tehet javaslatot. Az emlékplakettet kihúzná, 
tehát a díjhoz oklevél, illetve pénzjutalom jár. A 10.§. 3. pontjánál ugyanazon személyeknek vagy 
szervezeteknek 10 év elteltével adományozható újra a díj. Felkéri Tóth Attilát, hogy vázolja fel az ő 
javaslatát.
Tóth Attila: Véleménye szerint az a-f pontokat össze kellene vonni Monorierdőért díj cím vagy 
emlékérem keretében, bármely bizottság tehet javaslatot, évi 4 díj kerülne kiosztásra. 
Vargáné Vass Éva: Kompromisszumként ajánlja, hogy a Monorierdőért díj alkategóriái lennének az 
a-f pontok, tehát csak két díj lenne, s évente 4 díj lenne kiosztható. 
Szalai Gábor: A pénzügyi vonzatával nem ért egyet, szerinte plakettet és ajándékot kellene adni, 
pénzzel úgy sem lehet megváltani a végzett tevékenységet, lehetne adni például kristályvázát. 
Vad Mária: Elmondja, hogy Monoron a mindenkori köztisztviselői illetményalap 200%-a volt. 
Tóth Attila: Javasolja a kitűzőt.
Vargáné  Vass  Éva: Elmondja,  hogy  van  rá  lehetőség,  a  rendeletben  szabályozni  kell,  hogy  a 
viselésére jogosult.
Tóth Attila: Elmondja, hogy a kitűző mellett szól az is, hogy ha valaki 10-15 év múlva megjelenik 
egy rendezvényen, nem biztos, hogy fognak rá emlékezni, de a kitűző emlékeztethet.
Borbás Elvira: Összefoglalja az elhangzottakat, miszerint két díj lesz, Monorierdő Díszpolgára és 
Monorierdőért  Díj  alpontokkal  kiegészítve,  melyek  a  Közszolgálati  Díj,  Közművelődési  Díj, 
Testnevelés és Sport, Pedagógiai, Egészségügyi és Szociális, Környezetvédelmi, Gyermekekért Díj. 
Az  adományozás  rendjére  vonatkozóan  elmondja,  hogy  újra  ugyanazon  személyeknek  és 
szervezeteknek legalább 10 év elteltével legyen adományozható. Díszpolgári cím évente maximum 
egy, Monorierdőért díj pedig négy. A jutalmazásban kéri a jelenlévők hozzászólásait. Véleménye 
szerint először az összegben kell megegyezni. A tervezet szerint ez az összeg körülbelül 100.000.-
forint, de az alpolgármester asszony javaslata alapján is meghatározható. 
Tóth Attila: Elmondja, hogy a polgármesteri javadalmazás is a köztisztviselői illetményalap alapján 
van meghatározva. Szerinte maradjon az eredeti tervezet szerint.
Borbás Elvira: Egyetért a javaslattal.
Fehér István: Elmondja, hogy a személyi jövedelemadóra is gondolni kell.
Vargáné Vass Éva: Tájékoztatásul elmondja, hogy 150.000.-forint értéket meghaladó ajándék esetén 
kell fizetni. 
Borbás Elvira: Egyetért azzal a javaslattal, hogy legyen ajándéktárgy és ne pénzjutalom. Javasolja, 
hogy  a  díszpolgár  kapjon  kitűzőt  és  emlékplakettet,  melyek  az  elfogadott  összegben  benne 
foglaltatnak a tárgyjutalom mellett. Bármely bizottság javasolhatja a díj odaítélését. 
Vargáné  Vass  Éva: Elmondja,  hogy  a  rendelet-tervezet  eljárás  rendjében  benne  van,  hogy  a 
kitüntetésekre  részletes  indoklással  ellátott  javaslatot  nyújthatnak  be  a  képviselő-testület  tagjai, 
bizottságai,  önkormányzati  intézmények,  pártok,  egyházak,  stb.  Ők  javasolhatnak,  magának  a 
díjnak az odaítélésére a bizottság tesz javaslatot. 
Borbás Elvira: Javaslata, hogy egészüljön ki azzal, hogy bármely bizottság tehet javaslatot. 
Tóth  Attila: Véleménye,  hogy  javaslatot  a  személyre  tehet  bárki,  de  a  képviselő-testületnek  a 
bizottság javasolja az odaítélést. 
Vargáné  Vass  Éva: Javasolja,  hogy a  következő bizottsági  ülésre  a  hivatal  a  rendelet-tervezetet 
átszerkeszti,  letisztázza,  a  szerkezetét  is  át  kell  alakítani,  az  elhangzott  javaslatok  átvezetésre 
kerülnek.  Az  egyes  díjak  odaítélésre  érdemes  megtartani  a  bizottsági  javaslatokat,  mert  a 
bizottságok elvégezhetik az előkészítő munkálatokat. Javasolja, hogy a novemberi ülésen tárgyalják 
újra. 
Borbás Elvira: Kéri a következő ülésre előkészíteni a tervezetet a módosítások átvezetésével.
Szalai Gábor: Az átadás rendjére kérdez rá.
Borbás Elvira: Elmondja, hogy a rendelet-tervezet 9.§ (1) – (2) bekezdése erről rendelkezik.
Vad Mária: Elmondja, hogy nincs meghatározva az időpont.
Fehér István: Javaslata, hogy a falunapon kerüljön átadásra.
Borbás Elvira: Egyetért, június 27-én a falunapon kerüljön átadásra. Ünnepélyes díszülés keretében 
kerülne átadásra, a Falunapon pedig kihirdetésre kerülne. Kéri az átvezetést.



Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a  helyi  kitüntető  díjak  alapításáról  és 
adományozásuk rendjéről szóló rendeletre vonatkozó javaslatot 4 igen szavazattal elfogadja.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága  

22/2008 (X..16.) OKSB.
határozata

  helyi kitüntető díjak alapításáról és adományozásuk rendjéről szóló rendelet tervezetről 

A bizottság a javaslatot, miszerint két díj Monorierdő Díszpolgára és Monorierdőért Díj” kerüljön 
alapításra – a második alpontokkal kiegészítve, melyek a Közszolgálati Díj, Közművelődési Díj, 
Testnevelés és Sport, Pedagógiai, Egészségügyi és Szociális, Környezetvédelmi, Gyermekekért Díj 
- elfogadja.  Az adományozás rendjére vonatkozóan javasolja,  hogy ugyanazon személyeknek és 
szervezeteknek legalább 10 év elteltével legyen adományozható. Díszpolgári cím évente maximum 
egy,  Monorierdőért  díj  pedig  négy  díj  legyen  kiosztható.  A  javadalmazás  a  köztisztviselői 
illetményalap alapján van meghatározva, az eredeti tervezet szerint.  A Bizottság  a javaslatokat a 
következő bizottsági ülésre kéri a rendelet-tervezeten átvezetni.

Határidő: soros bizottsági ülés
Felelős: Bizottsági elnök, jegyző 

2. napirendi pont:   Javaslattétel 2009-ben a Falunapon avatandó szoborra  
Borbás Elvira: Elmondja, hogy az elmúlt ülésen már tárgyalásra került, felolvassa a 20/2008.(IX.18) 
OKSB határozatot. Anka Margit művésznő a munkadíjat nem kéri, csak az anyag díját. A szobor a 
falunapon  kerülne  átadásra  ünnepélyes  keretek  között,  a  szoborra  vonatkozóan  érkeztek  be 
ajánlatok. Javaslatai: Szent István, Gróf Széchenyi István, Deák Ferenc. Olyan személyt találni, aki 
nagyon  kötődik  Monorierdőhöz,  nem  sikerült.  Indoklása  Szent  Istvánra:  ő  a  mindenkori 
Magyarország vezetőinek, politikusainak példát mutatott, előreláthatóan, megfontoltan cselekedett, 
nem máról  holnapra  gondolkodott,  de  azzal  is  tisztában volt,  hogy ennek a  népnek elsősorban 
magában és Istenben is  bíznia kell,  mert  másoktól hiába remél segítséget.  Monorierdőn nagyon 
sokan járnak templomba, nagyon sokan tisztelik és becsülik, azon kívül államalapítónk és úgy tudná 
kötni Monorierdőhöz, hogy ő államot alapított, ők pedig Monorierdőt alapítottak, egy új község 
született.  Indoklása  Deák  Ferencre:  ő  a  haza  bölcse,  történeti  nagysága  személyes  kiváló 
tulajdonságaitól eltekintve abban áll, hogy örökös közjogi viszályokat elhárítva a nemzet útjából az 
uralkodóház és az örökös tudományokhoz való viszony teljes törvényes tisztázása által nemcsak az 
alkotmányt és a nemzet létét erősítette meg újra, hanem lehetővé tette az ország kifejlődését, anyagi 
és szellemi művelődését. Indoklása gróf Széchenyi Istvánra: mert ő a legnagyobb magyar. Felkéri 
Pácziné Félix Annát, hogy a részleteket mondja el.
dr.Pácziné Félix Anna: Gróf Széchenyi István Pilisen a Beleznay-családnál vendégeskedett abban az 
időben, amikor volt az a szörnyű gyilkosság, több napot töltött ott és a környékén, többször is, 
vadászatot is rendeztek, valószínű, hogy megfordult Monorierdőn is. Nem csak ez a fontos, hanem, 
hogy a nyugati kultúrát, fejlődés hozta be.
Borbás Elvira: Elmondja, hogy javaslatot kell tenni a képviselő-testület felé, sürgősen kell dönteni a 
költségvetési vonzat miatt.  Úgy gondolja, hogy 300.000.-forintért egy maradandó alkotást  kapni 
nagy lehetőség, nem szabad kihagyni.
Szalai Gábor: Szent Istvánt javasolja, azért is, mert az egyház is részt venne az átadását és sokkal 
ünnepélyesebb lenne. 
Fehér István: Szintén Szent Istvánt javasolja, ugyanaz történt Monorierdőn kicsiben, mint akkor 
nagyban. 



Borbás  Elvira: Tájékoztatásként  elmondja,  hogy  a  művésznő  a  költségeket  akkor  tudja 
megmondani,  ha  meg van a  személy,  ettől  függ a  szobor  mérete,  formázása,  lehetséges  még a 
személyen kívül más motívum is a műben. 
Tóth Attila: Véleménye, hogy mindhárom személyt be kell vinni a képviselő-testület ülésére.
Vargáné  Vass  Éva: Kérje  az  Oktatási  Bizottság,  hogy a  képviselő-testület  már  a  koncepcióban, 
illetve a 2009. évi költségvetésről szóló rendelet megalkotásakor ennek pénzügyi fedezetét vegye 
figyelembe.
Borbás Elvira: Hozzáteszi, hogy az októberi soros ülésen a személyről hozzon döntést a képviselő-
testület. 
Vad Mária: Kérdése,  hogy a  szobor mire lesz téve,  lehet,  hogy drágább lesz a talapzat,  mint a 
szobor.
Borbás Elvira:Elmondja, hogy a művésznő ennek utána fog járni és megmondja a költségeket, erről 
a novemberi ülésen lesz tájékoztatás.

Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a  2009-ben  a  Falunapon  avatandó  szoborra 
vonatkozó határozatát 4 igen szavazattal elfogadja.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága

23/2008.(XI.16.) OKSB.

HATÁROZATA
Javaslattétel a 2009-ben a Falunapon avatandó szoborra

Az Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy Szent  István 
szobrának elkészítését rendelje meg Anka Margit művésznőtől. Kéri a Képviselő-testületet, hogy a 
költségvetési koncepcióban, illetve a 2009. évi költségvetésről szóló rendelet megalkotásakor ennek 
pénzügyi  fedezetét  vegye figyelembe. Kéri  a Képviselő-testületet,  hogy októberi  soron ülésén a 
személyre  tegyen  javaslatot.   A Bizottság  tájékoztatja  a  Képviselő-testületet,  hogy a  bizottsági 
ülésen Deák Ferenc és Gróf Széchenyi István neve is felmerült. 

Határidő: soros kt. ülés
Felelős: Bizottsági elnök, jegyző 

3. napirendi pont:   2009. évi költségvetési koncepció megbeszélésének 1. fordulója  
Borbás Elvira: Javasolja, hogy a hivatal fogalmazzon meg egy levelet az egyesületeknek, ebben 
értem az Ifjúsági Jujutsu Kört, Sportegyesületet, Sportkört, Mi újság Monorierdő? Szerkesztőségét, 
Nemzetőrséget,  az  Őszirózsa  és  a  Szépkorú  Nyugdíjas  Klubot,  Polgárőrséget,  társadalmi 
szervezeteket. A levél tartalmazza a felkérést arra vonatkozóan, hogy mennyi támogatást és mire 
kérnek a 2009. évben. Tehát adjanak le egy koncepciót a bizottságnak, november 5-ig válaszoljanak 
a szervezetek. Kéri, hogy az iskolának és az óvodának is kerüljön megküldésre ez a levél, mert az 
iskolában alapítottak egy sport egyesületet, az óvodában nem tudja, mi működik. Az alapítványok is 
legyenek megkeresve. Javaslata a bizottság részére, a programok megszervezésére egy bizonyos 
összeg elkülönítése, de az összeget nem tudja meghatározni, mert attól függ, hány programot kell 
lebonyolítani. Elgondolása szerint ugyanezen szervezeteket meg kell kérdezni, hogy 2009. évben 
milyen  rendezvényeket  vállalnak  lebonyolítani  községi  szinten,  önállóan.  Javasolja,  hogy  az 
önkormányzat a területet bocsássa ingyen rendelkezésükre. Ezt szintén november 5-ig kéri jelezni, 
hogy a bizottság a következő ülésen már koncepciót tudjon készíteni és a képviselő-testület  elé 
tudja terjeszteni. 
Vad Mária: Javasolja, hogy a két téma egy levélben menjen ki.
Borbás Elvira: Egyetért. 



Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a  2009.  évi  költségvetési  koncepció 
megbeszélésének 1. fordulójára vonatkozó határozatát 4 igen szavazattal elfogadja.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága  

24/2008 (X.16.) OKSB.
határozata

2009. évi költségvetési koncepció megbeszélésének 1. fordulójáról

Az Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  az  elhangzottak  alapján  kéri  a  Monorierdő  Községi 
Polgármesteri Hivatalt, hogy a további előkészítő munkálatokat végezze el.

Határidő: soros bizottsági ülés
Felelős: Bizottsági elnök, jegyző 

4. napirendi pont:   Egyebek:  
a/
Borbás  Elvira: Elmondja,  hogy  mindenkit  sok  szeretettel  várnak  az  október  23-i  ünnepségen, 
köszöni  a  hivatalnak,  hogy  a  plakátok  már  ki  is  kerültek,  továbbá  kéri,  hogy  a  boltokban  is 
kerüljenek  elhelyezésre  plakátok.  Az  iskolások  műsort  adnak,  itt  lesznek  köszöntve  az  Európa 
Bajnokok, az ajándékutalványok és oklevelek vásárlása megtörtént. 
b/
Fehér  István: Tájékoztatásul  elmondja,  hogy megalakult  az  iskolai  Diáksport  Egyesület,  így az 
iskola plusz támogatáshoz juthat. Megalakult a Gyermek Labdarúgó Szövetség, Monorierdőről 10 
gyerek vesz részt,  Széchenyi Pál szervezte,  így pályázatokat lehet benyújtani.  Nem csak a foci, 
hanem a pingpong, kézilabda, kosárlabda, tehát más sportágak is csatlakoznak ehhez. 

Több tárgy nem lévén Borbás Elvira megköszöni a bizottság munkáját és az ülést 17 óra 07 perckor 
bezárja.

K.m.f.

Borbás Elvira Dzsupin Imréné
     elnök    jkv. hitelesítő

Czékus Józsefné
                jkv. vezető 


	Felelős: Bizottsági elnök, jegyző 

